



BAR 1000

**TOASTERS
TOASTERS**

Présent dans tous les cafés, bars, snacks... le toaster à quartz infrarouge cuit ou réchauffe les sandwiches au fromage, croque-monsieur, quiches, pizzas, friands, croissants..., gratine les soupes à l'oignon..., toasté les baguettes, pains de mie... sans préchauffage, sans fumée, sans odeur. Equipé d'un sélecteur de rampe quartz, d'une minuterie 15 mn avec position blocage pour une utilisation en continu, voyant de contrôle, poignée amovible. Rendement 150 toasts/h. Livré d'origine avec grilles protège-tubes (système breveté).

Basic equipment for cafes, pubs and snack bars, the infrared quartz toaster cooks or re-heats sandwiches and snacks of all kinds, from ham and cheese sandwiches, quiche, pizza, meat puffs, baguettes, pita, croissants. Even browns onion soup, toasts baguettes and bread with no preheating. Equipped with a quartz tube deck selector, a 15 minute timer with lock position for non-stop use, removable handle, removable back panel, protection grids for quartz tubes (patented).



BAR 2000

BAR 1000

Kw 2 • mm 450 x 285 x 305 • Kg 10

BAR 2000

Kw 3 • mm 450 x 285 x 420 • Kg 12

TS 1270

Kw 2,7 • mm 640 x 380 x 330 • Kg 15

TS 3270

Kw 4 • mm 640 x 380 x 475 • Kg 18.5

" FAST HEAT "

NO PRE HEATING
saving you \$\$\$...



TS 1270



TS 3270



TS toasters with 1 (TS 1270) or 2 (TS 3270) decks, quartz tubes, you can reheat in your GN 1/1 pans !



Features : quartz tubes, deck selector, 15' timer, pilot light grid with handle. Delivered with protection grids for quartz tubes (patented). Delivered without any GN 1/1 tray.



1 or 2 GN 1/1 (TS)

COOKING GRID AREA :-

BAR 1000 - 350 x 240 mm

BAR 2000 - 350 x 240mm x 2

TS 1270 - 520 x 320 mm

TS 3270 - 520 x 320 mm x 2